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Bajnoki 
ezüstérem 

birkózás 

• Munkatársunktól 
A napokban rendezték a 

diák I. korcsoportú kötöttfo-
gású birkózók országos baj-
nokságát. 

A Szegedi Birkózó Egy-, 
let fiataljai közül a 36 kg-os 
Salamon Róbert szerepelt a 
legjobban, aki a 42 részt-
vevő vetélkedésében ezüst-
érmes lett. 

Érdekesség, hogy ugyan-
az - a szombathelyi edző. 
Veréb István Fia - győzte le, 
aki korábban testvérét, Nor-
bertet verte a szabadfogású-
ak küzdelmében. Salamon 
Norbert négy győzelme el-
lenére nem jutott a legjobb 
hat közé. 

A Szentes 
az élen 

• Munkatársunktál 
A Csongrád megyei női 

kézilabda-bajnokság ered-
ménye i : H K E - S z e n t e s 
2 1 - 2 6 , S z e n t e s - K i s t e l e k 
31-15, Kistelek-Mindszent 
21 -15 , HKE-Sándor fa lva 
21-18, Mezőhegyes-Algyő 
22-26, Székkutas-Kistelek 
18-17, Sándorfalva-Szék-
kutas 3 2 - 2 2 , S á n d o r f a l -
va-Mindszent 18-9, Sán-
d o r f a l v a - M e z ő h e g y e s 
33-10, Tápé-Algyő 27-32, 
K i s t e l e k - M e z ő h e g y e s 
25-12, Szentes-Sándorfalva 
2 2 - 2 2 , M i n d s z e n t - H K E 
20-27, Mindszent-Szentes 
15-42, Mezőhegyes-HKE 
15 -21 , K i s t e l e k - T á p é 
19-27, S z é k k u t a s - A l g y ő 
20-24, HKE- Tápé 19-17, 
Mezőhegyes- Szentes 9-29, 
K i s t e l e k - A l g y ó 2 2 - 2 1 , 
H K E - S z é k k u t a s 3 4 - 1 8 , 
M i n d s z e n t - M e z ő h e g y e s 
21-19 , Szentes -Tápé 2 4 -
23, Algyő- Szentes 21-20, 
M i n d s z e n t - S z é k k u t a s 
16 -18 , T á p é - M i n d s z e n t 
37-10, Algyő-HKE 23-23, 
Mindszen t -A lgyő 20 -40 , 
HKE-Kistelek 22-21, Szen-
tes-Székkutas 31-15, Me-
zőhegyes-Tápé 14-28, Tá-
pé-Székkutas 25-10 , Me-
zőhegy es-Székkutas 13-10. 

A bajnokság 
állása: 

1. Szentre 8 6 1 1 225-141 13 
2. HKE 8 6 1 1 188-158 13 
S. Al|tyfi 7 S 1 1 187-154 11 
4. Tápé 7 4 - 3 184-128 8 
5. Sándurfalva 5 3 1 1 125- 84 7 
6. Kistelek 7 3 - 4 1411-146 6 
7. Székkutas 8 2 - 6 131-192 4 
8. MeztVhejü'es 8 1 - 7 114-195 2 
4. Mindszent 8 t - 7 126-222 2 

Chilavert 
börtönben? 

• Buenos Aires (MTI) 
Jósé Luis Chilavert, az 

argentin Ve lez Sarsfield 
és e g y b e n a paraguay i 
labdarúgó-válogatott ka-
pusa akár börtönbüntetést 
is kaphat azután, hogy a 
Newe l l ' s Old Boys el le-
ni bajnoki mérkőzést kö-
vetően bántalmazta a ta-
lálkozót közvetítő televí-
ziós társaság egyik mun-
katársát. 

Chilavert először csak 
szidalmazta a televízióst, 
majd dulakodni kezdett 
vele, és a mikrofonját is 
kitépte a kezéből. 

Az argentin labdarúgó-
bajnokságban szinte min-
den héten történik valami-
lyen e r ő s z a k o s c s e l e k -
mény, ezért a helyi bíró-
ságok különös szigorral 
járnak el a rendbontók el-
len. 

Kupabemutatkozó Szegeden 

A Tisza Volán Szeged fiatal jégkorongosait az elmúlt bajnokságban nehezen tudták tartani az ellenfelek, 
s ennek is köszönhetik a bajnoki címüket. (Fotó: Gyenes Kálmán) 

jégkorong 

Egy hónapja kezdte 
meg a felkészülését az 
új bajnoki idényre a Ti-
sza Volán Szeged jég-
korongcsapata. Az OB 
l-ben aranyérmet szer-
zett együttesben renge-
teg v á l t o z á s történt , 
hisz ismét több tehetsé-
ges hok i s é r k e z e t t a 
napfény városába. 

Ma dé lu tán 5 órakor a 
szegedi Műjégpályán a Ma-
gyar Kupában, a Dunaújvá-
rosi Jégtörőkkel mérkőznek 

Wi lc sekék . A gárda ve-
z e t ő e d z ő j é v e l , Kalocsa 
Lászlóval beszélgettünk a 
csütörtöki tréning előtt. 

• Az újvidékiek elleni 
előkészületi mérkőzésen 
több új arcot is felfedez-
hettünk a szegedieknél. 
Azóta változott-e a ke-
ret? 
- Egy rendkívül jó első 

sorral rendelkezünk, hisz a 
Ferencvárosból több junior 
válogatott (Tőzsér. Búzás, 
Bontovics, Serdült, Nagy) 
igazolt hozzánk. A második 
sorban a székesfehérvári fi-
atalok (Borostyán, Horváth, 
Feil, Wilcsek, Vass), míg a 

harmadikban főként a sze-
gediek (Láng Cs., Láng Z , 
Redler, Fodor és Egyed) ta-
lálhatók. Sajnos, elképzel-
hető, hogy Dunaújvárosból 
nem jön senki. 

O Pedig itt voltak a ju-
goszlávok elleni mecs-
csen. Nem engedik őket 
játszani az extraligás ve-
zetők? 
- Nem erről van szó! A 

'hagy rivális Győr minden-
képpen gyengíteni szeretne 
bennünket, ezért a szövet-
ségnél elérték azt, hogy ha 
az extraligás gárdáknál há-
romszor beírják a játékoso-
kat a jegyzőkönyvbe (igaz. 

egy percet sem játszanak), 
akkor a továbbiakban nem 
szerepelhetnek nálunk. Mi-
vel a Dunaferrnél több jég-
korongos is sérült és eltiltá-
sát tölti, fgy a hét végén a 
fiatalok készenlétben ülnek 
a padon. 

9 A Magyar Kupában 
azonban nem okozhat 
gondot az amatőr-baj-
nokságban szereplő Du-
naújváros legyőzése. 
- Csak a győzelem lehet 

az elfogadható, s remélem, 
hogy a kilátogató szurkoló-
kat minél több góllal szóra-
koztatjuk. 

Süli Róbert 
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Röszke: sétagalopp az NB -lg? 
labdarúgás 

A röszkei labdarúgás 
újkori történelme 1990 
óta íródik, ötéves szünet 
után hívták életre újra a 
focicsapatot. Azóta siker-
történetet jegyezhettek 
fel a helyi krónikások: a 
megyei III. osztályból az 
elitig jutott a gárda, ahol 
most az elsó helyen áll. 
Vajon Fádiék tovább me-
netelnek? 

Ottlik Sándor edző: - Az 
utóbbi mérkőzéseken már a 
közönséget is kiszolgáltuk, 
látványos, gólgazdag focival. 
Az egyesület vezetése és a 
főszponzor , Pálfi László 
kényszerhelyzetbe került a 
bajnoki rajt előtt, hisz a szur-
kolók többsége igényt tartott 
arra, hogy a gárda a megyei 
I. osztályban is meghatározó 
legyen. Ehhez viszont igazol-
ni kellett. Azt hittem, simább 
lesz összecsiszolni a csapa-
tot, de az első másfél-két hó-
napban mindegyik sztár a sa-
ját csillogására figyelt, min-
den prímás a maga zenéjét 
akarta húzatni a társakkal. 
Végül belát ták, hogy az 
egész részeként hasznosabb a 
produkciójuk. A közönség? 
A légiós különítmény eleinte 
nem élvezte a szimpátiát, de 
ahogy jöttek az eredmények 
a helyiek is szivükbe zárták 
a fiúkat. 

Fódi Zsolt gólöröme. Ezt a „rituálét" már többször 
eljárhatta az idén a röszkeiek kiváló csatára. 

(Fotó: Gyenes Kálmán) 

Szekeres Zoltán, a rösz-
kei születésű csapatkapitány: 
- Szerintem ez a játékosállo-
mány egy osztállyal feljebb 
is megállná a helyét. Igaz, 
kellett egy kis idő, amíg 
megszoktuk egymást, súrló-
dásokra is sor került. Amíg 
nyerünk, nem lehet gond, a 
helyiek mellettünk állnak. De 
a győzelmekért keményen 
megküzdünk, mert ez az idei 
megyei első osztály nagyon 
színvonalas, sok csapat rend-
kívüli módon erősített a nyári 
szünetben. A sikerben je-
lentős szerepe van edzőnk-
nek, Ottlik Sándornak, aki 
szakmai és emberi tekintet-
ben is megtalálta a hangot a 
srácokkal, és Pálfi László-
nak, aki a munkához szüksé-
ges nyugodt hátteret teremti 

meg. Az NB III-ról csak ál-
modozunk, az öltözőben még 
nem beszélünk erről, mindig 
a hétvégi feladatra összpon-
tosítunk. 

Hurguly János: - A sike-
reink titka? Jó a csapatunk és 
az edzéseink színvonala is 
magasabb, mint a többi klub-
nál. Lehet , hogy furcsán 
hangzik, de két -három 
meccset leszámítva eddig a 
tudásunk ötven százalékát 
produkáltuk. A végelszámo-
lásnál rajtunk kívül az Algyő 
és a Kiszombor lehet még 
ott. Nem lesz könnyű dol-
gunk, mert mindenki az első 
ellen akar bizonyítani, de 
megold juk , hisz nálunk 
olyan emberek já tszanak, 
akik magasabb osztályban is 
fociztak már, vagy képessé-

gük alapján megállnák ott a 
helyüket. Három éve vagyok 
Röszkén, jól érzem magam. 
NB III? Ezzel nem foglalko-
zom, az a fontos, hogy a kö-
vetkező meccset megnyer-
jük. 

Fódi Zsolt: - Jól érzem 
magam itt. A jó edző, a kivá-
ló társak és a biztos anyagiak 
csábítottak Röszkére. Tőlem 
elsősorban gólokat várnak, 
ennek már két éve igyekszem 
is megfelelni, az első hely 
azonban a csapatmunka dia-
dala. Megőrizhető ez a pozí-
ció, de a magasabb osztály-
hoz talán még igazolni kelle-
ne, és egyéb fe l té te lek is 
szükségesek, gondolok itt a 
pálya és az öltöző rekonst-
rukciójára. A lényeg, hogy a 
sikerekkel örömet szerezzünk 
a drukkereknek. 

Magyari László polgár-
mester, a sportklub elnöke: -
Mindig a fe j lődés mellett 
voksoltunk, a korábbi játékos-
állomány tudása csak a „me-
gyekettő" középmezőnyéhez 
lett volna elég. De most is 
van még hat helyi focista a 
keretben. A bajnokság előtt 
az első hat hely valamelyikét 
tűztük ki célul, aztán szűkí-
tettünk a „pórázon", most 
már a dobogóra várjuk a fiú-
kat. Az NB III-ról majd az 
elnökség dönt, az anyagi le-
hetőségek határoznak meg 
mindent. 

Imre Péter 

Medikémia: 
győzelmi eséllyel 
röplabda 

A hétvégi fordulóban 
mindkét szegedi röplab-
dacsapat idegenben lép 
pá lyára . A Medikémia 
szombaton (kezdési idő-
pont: 15 óra) a Vasas , 
míg az SZDRE vasárnap 
(15) a Vértes Volán ott-
honába látogat. A Kara-
gics-csapatnak jó a győ-
zelmi esélye, míg a lila-
zöldek csak tisztes hely-
tállásra törekedhetnek. 

A Vasas -Med ikémia 
összecsapásra az MTV is 
vevő lett volna - tudtuk meg 
Nyári Sándor szakmai igaz-
gatótól - , de a korai kezdés 
(11 óra) miatt a szegediek 
nem álltak kötélnek, hiszen 
már reggel 7-kor el kellett 
volna indulniok. Ez pedig 
fontosabb meccs, minthogy 
elcsigázottan, fáradtan játsza-
nak. Megérkezett az új légi-
ós, Alekszandr Soloid transz-
ferokmánya (ebből derült ki a 
pontos neve is), az ukrán szö-
vetség és a kiadó egyesület is 
áldását adta szereplésére. 
Kecskeméten, edzőmeccsen 
már tesztelték is „Sanyit". 

- Bár a KRC nagyon 
gyengén röplabdázot t -
mondta Karagics Mátyás 
edző - , igyekeztünk megta-
lálni Soloid helyét a csapat-
ban. Három pozícióban is ki-
próbáltam, első ütőben, fel-
adóval átlóban, s bújtatott 
centerben. Az máris kiderült, 
hogy a blokkja elsőrangú. 

nagyon magasan és eredmé-
nyesen támad, s mezőnyben 
is jobb, mint amire számítot-
tam. A Vasas? Otthon rend-
kívül veszélyes! Intő jel le-
het, hogy a Fáy utcában 3:1-
re verték az angyalföldiek a 
Dunaferr t . Középen kell 
erőltetnünk az akciókat, ott 
két fiatal, Mondi és Ruzsinsz-
ki szerepel náluk. Ha őket el-
mozdítjuk, a második szán-
dékú támadásaink eredmé-
nyesek lehetnek. Komoly sé-
rültünk nincs, egyedül Berkes 
fájlalja a vállát - ezért voltak 
az utóbbi időben gyengébbek 
az ütései - , a többiek egész-
ségesek. Fontos lenne nyer-
nünk, mert sikerünk esetén -
a Dunaferr fiaskóját is beszá-
mítva - nagy eséllyel pályáz-
nánk az alapszakasz első két 
helyének valamelyikére. • 

A Szegedi DRE az egyik 
bajnokaspiráns, a Vértes Vo-
lán otthonában, Tatabányán 
játszik. Nagy Attila edző a 
következőképen vélekedett 
az esélyekről: - A Vértes a 
második helyen áll a bajnok-
ságban, s talán a legjobb játé-
kosanyaggal rendelkezik. 
Vérmes reményeink nem le-
hetnek, igyekszünk pontosan, 
jól, lelkesen röplabdázni, ez a 
tisztes helytálláshoz lehet 
elég. B. Tóth Barbara bete-
geskedik, így nélküle vesz-
szük fel a harcot, a kezdő va-
lószínűleg a következő lesz: 
Dobos, Huff, Székelyhídi, Va-
kulya, Kiss, Héjjas, liberóban 
pedig Mezősire számítok. 

I . P . 

• Beszélgetés Szabó József tanszékvezetővel 

Népszerű a sport 
a JATE-n 

Az egyetemis tákka l 
zsúfolt szegedi Ady téri 
sportpályák nemsokára 
használhatatlanok lesz-
nek. A súlyos anyagi ne-
hézségekből a JATE-n 
sportolni vágyó fiatalok 
eddig még semmit nem 
érzékeltek, hiszen a tan-
szék pályázatok útján 
képes működtetni a léte-
sítményt. 

Szabó Józsefet, a JATE 
testnevelés tanszékének ve-
zetőjét arról kérdeztem, hogy 
most, 1998 novemberében az 
egyetemen milyen szerepet 
tölt be a sport a fiatalok éle-
tében? 

- Először is hallgatóink 
számára négy féléven keresz-
tül heti dupla óraszámban kö-
telező a testnevelés - kezdte 
a tanszékvezető, majd így 
folytatta: - A tanulóknak le-
hetőségük van választani 
több sportág közül, mint pél-
dául aerobik, kondicionáló 
torna, kosárlabda, röplabda, 
tenisz, asztalitenisz, labdarú-
gás, tollas, kajak, kerékpár, 
korcsolya, jóga. Elég széles a 
skála, így mindenki megtalál-
hat ja a kedvenc sportágát 
úgy, hogy a testnevelés órát 
ne érezze tehernek. 

9 Gondoltak-e azokra a 
hallgatókra, akik hajlan-
dók lennének a tanórán 
kívül is hódolni a sport-
nak? 
- Természetesen! Szerve-

zünk őszi, téli, tavaszi tábo-
rokat, amelyek nagy népsze-
rűségnek örvendenek. Szin-
tén kedvelt az éjszakai úszás 
a tanulók körében, melynek 
költségeit a HÖK állja. 

9 Milyen elbírálás alá es-
nek a versenysportolók? 

- Természetesen vannak 
élsportoló hallgatóink is - pl. 
válogatott vízi- és kézilabdá-
zóink, szedeákos kosarasunk, 
világbajnok búvárúszónk és 
vívóink, hegyi kerékpározó-
ink, akiknek a nevét hosszan 
sorolhatnám ók felmentést 
kapnak a testnevelés óra láto-
gatása alól. 

9 A hallgatók sportolta-
tása pénzbe kerül... 
- Sportpályáink a testne-

velés órákon túl is zsúfolásig 
telve vannak, egészen az esti 
záróráig. Mindezt annak el-
lenére képesek vagyunk a ta-
nulók számára biztosítani, 
hogy az intézmény jelentős 
anyagi nehézségekkel küsz-
ködik. A JATE (érthető mó-
don) nem tudja biztosítani a 
szükséges anyagi feltételeket, 
(gy a minimál is összeget 
külső pályázatok útján kell 
megszereznünk. Pedig kelle-
mes látvány a fiatalok lelke-
sedése, a k imerí thete t len 
mozgásigényük, a játszani és 
küzdeni akarásuk. Vagyis az 
tűnik igazolódni, hogy a mi 
társadalmunkban is már egy-
re nagyobb igény van a moz-
gásra, a sportolásra, a szabad 
idó kellemes, hasznos és egy-
ben egészséges eltöltésére. 

9 Az Ady teret hamaro-
san beépítik. Mi lesz az 
egyetemisták sportjával? 
- Nem kell pánikba esni: 

nemsokára épül az Universi-
tas Sportcentrum a tanár-
képző főiskola Topolya sori 
pályája mögött, ahol a tanu-
lók továbbra is kiélhetik 
sportolási vágyukat, így iga-
zolva a híres latin mondást: 
anima sana is corpore sano, 
azaz ép testben ép lélek. 

Töreki Annamária 


